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Protokół Nr VIII/2004 z dnia 29 grudnia 2004 roku
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara.

Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co daje możliwość podejmowania prawomocnych uchwał.

Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zbigniewa Adamskiego.

Głosowanie

12 głosów – za

1 głos – wstrzymujący się

Odczytał proponowany porządek obrad.( w załączeniu)

Głosowanie

13 głosów – za

Ad. 2
Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Głosowanie

13 głosów – za

Pan Włodzimierz Sztymela Prezes Związku Emerytów i Rencistów złożył życzenia Noworoczne dla Burmistrza i Rady Miejskiej.

Pan Burmistrz podziękował jednocześnie składając na ręce Prezesa życzenia dla  wszystkich emerytów i rencistów.

Ad. 3
Pan Burmistrz przedstawił informację o pracy za rok 2004.

Ad. 4

W związku z tym że radni nie zgłaszali interpelacji Przewodniczący poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uchwał budżetowych.
Pani Skarbnik

1)     projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2004 rok.
Głosowanie

           14 głosów – za              uchwała Nr VIII/90/2004

2)     projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2004.
     Głosowanie

     14 głosów – za                uchwała Nr VIII/91/2004

3)     projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004 rok
     głosowanie

     14 głosów – za              uchwała Nr VIII/92/2004

4)     projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2004 roku
     głosowanie

     13 głosów –za             uchwała Nr VIII/93/2004

Pan K. Chmaruk
- przedstawł projekt uchwały intencyjnej w sprawie zabezpieczenia środków na realizację zadania p.n. Budowa sieci wodociągowej z przyłączami w
miejscowościach Piła i Gniewięcin w budżecie gminy na 2005 rok.
Głosowanie
13 głosów – za                    uchwała  Nr VIII/94/2004
Pani J.Wójcik

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2004r – OPS.
Głosowanie
13 głosów – za                      uchwała Nr VIII/95/2004
Dyrektor ZUK

- przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany załącznika Nr 5 do uchwały Nr I/1/2004 w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2004 rok.
Głosowanie
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13 głosów – za                      uchwała Nr VIII/96/2004
Ad.5

Pani Sekretarz

- przedstawiła propozycję zmiany  w załączniku Nr 2 do uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2005
rok, dotyczy przesunięcia kwoty 1000zł z zadania udzielanie pomocy rodzinom na działalność profilaktyczną i edukacyjną dla dzieci i młodzieży.
Pan Przewodniczący

- poddał pod głosowanie propozycję zmiany.
Głosowanie
13 głosów – za
Pani Sekretarz

- odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2005.
Głosowanie
13 głosów – za                         uchwała Nr VIII/97/2004
Ad. 6

Pani Sekretarz

- przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla gminy Sędziszów.
Głosowanie
13 głosów – za                          uchwała Nr VIII/98/2004
Pani Skarbnik

- jest jeszcze przygotowana uchwała, która będzie przyjęta jeśli dostaniemy środki dlatego prosiłabym o jej podjęcie, a jeśli pieniądze nie wpłyną stanie się
bezprzedmiotowa. Dotyczy zmiany zał. Nr 4 i Nr 5 do uchwały budżetowej.
Radny J.Psonak

- poprosił o skserowanie tekstu uchwały dla wszystkich żebyśmy wiedzieli o co chodzi bo jest to uchwała warunkowa.
Pan Przewodniczący

- poddał uchwałę pod głosowanie
głosowanie
13 głosów – za                         uchwała Nr VIII/99/2004
Ad. 7

Dyrektor ZUK

- przedstawił informację z działalności gospodarka ciepłem za okres od 15 sierpnia do 30 listopada br. Z materiałów wynika iż na koniec roku strata zakładu
wyniesie ok. 100.000zł, największe straty są na przesyle.
W październiku ASPRA wystawiła fakturę na 3110 GJ a nasza sprzedaż jest na 1891GJ, listopad ASPRA 7132GJ a sprzedaż 4373GJ. Na przesyle jest 38% strat.
Wystąpiłem do Burmistrza z prośbą o umorzenie podatku, ale jeszcze jest minus na 35.000 zł dlatego proszę Radę o przyznanie dotacji dla ZUK w w/w kwocie.
Sieć przesyłowa jest w tragicznym stanie dlatego proszę o radykalne decyzje w rozwiązaniu sprawy ciepła bo może się okazać, że kotłownia poda ciepło a sieć
się rozleci. Na sieci nie było żadnych inwestycji, nie dziwię się Prezesowi ASPRY że zrezygnował z dystrybucji.
Pani Sekretarz

- przedstawiła materiał z rozmów i spotkań z firmami ciepłowniczymi w temacie rozwiązań w zakresie gospodarki ciepłem. Do rozmów zgłosiło się 6 firm, które
przedstawiły swoje propozycje, teraz Rada ma wybrać formy prowadzenia tego zadania.
Radny R.Ostrowski

- zaproponował zaprosić na spotkanie przedstawicieli wybranych przez Wspólnoty osiedli.
Radny P.Wiencek

- myślę że powinniśmy poprosić, przedstawicielem Oś. Sady jest Tadeusz Pasek
a Oś. Skarpa Stanisław Łazarski.
Ad. 8

Pan M.Seredyka

- podziękował o zrobienie drogi i odwodnienia w miejscowości Bugaj i prosi o dalsze prace.
Pan K.Kaczmarski

- podziękował o wyrównanie drogi na Zagaje.
Pan J.Pilarski

- podziękował za wykonanie modernizacji drogi przez Marianów, do podziękowań przyłączył się Radny Jacek Sroka.
Radny W.Tabor

- podziękował za drogę Gniewięcin – Krężoły.
Radny Z.Adamski

- poprosił o wykonanie chodnika do starego cmentarza.
Ad. 9

Pan Przewodniczący złożył wszystkim życzenia Noworoczne a następnie zamknął obrady sesji Rady Miejskiej.
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